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JAARVERSLAG 2020 
 

Voorwoord 

Het jaar 2020 zullen wij niet snel vergeten. Vanaf maart stond alles in het teken van het corona virus. 

Zoals voor iedereen heeft dat ook voor onze stichting een enorme impact gehad. Noodgedwongen zijn 

er geen lessen geweest vanaf 16 maart tot de start na de vakantie op 17 augustus. Deze start was best 

spannend. Wat zijn de risico’s? Hebben we genoeg vrijwilligers? Komen de ruiters weer naar de 

lessen? Vervolgens kwam vanaf 3 oktober de verplichting voor de mondkapjes. Weer onzekerheid. 

Werkt dat wel? Is dat voor de vrijwilligers nog te doen? Lukt het ons corona buiten de deur te houden. 

 

Met alle respect voor de vrijwilligers die tijdelijk zijn gestopt, waren er gelukkig genoeg vrijwilligers die 

het mogelijk gemaakt hebben om onze ruiters toch te laten genieten. En dat is in deze tijd heel veel 

waard.  

 

Voor de inzet en betrokkenheid in dit bijzondere jaar willen wij als bestuur alle vrijwilligers hiervoor 

hartelijk danken.  

 

Bestuur SPG In het Zadel 

 

 

 

Jaarverslag 

De missie van Stichting Paardrijden voor Gehandicapten (SPG) “In het Zadel” is “gehandicapten de 

gelegenheid te geven tot het beoefenen van de paardensport en al hetgeen wat daarmee rechtstreeks 

of zijdelings verband houdt”. Ook in 2020 is dat op de hieronder beschreven wijze weer tot uiting 

gebracht. De stichting is aangesloten bij de Federatie Paardrijden voor Gehandicapten (FPG).  

 

Elke maandag krijgen zo'n 50 tot maximaal 60 ruiters paardrijlessen op Ruitersportcentrum De 

Schimmelkroft in Heemskerk. De lessen worden begeleid door een speciaal getraind/opgeleid 

instructieteam van vier personen en ongeveer 50 vrijwilligers die zich allemaal belangeloos inzetten. 

 

In de ochtend rijden de leerlingen van Heliomare Onderwijs. Deze leerlingen worden extra begeleid 

door een leerkracht van Heliomare. Ook is er een fysiotherapeute aanwezig. Ook dit jaar is naar volle 

tevredenheid de samenwerking met Heliomare Onderwijs voortgezet.  

 

Bewoners van SIG en Harteheem/De Hartekampgroep (uit resp. Wijk aan Zee, Heemskerk en 

Castricum), een bewoner van Stichting Meander uit Heemskerk en 3 particuliere ruiters rijden in de 

voormiddag; evenals een autistische amazone die vanwege haar bijzondere handicap begeleid wordt 

door twee vaste begeleiders. Na schooltijd rijden drie groepen ruiters in hun vrije tijd. Daarnaast 

vinden regelmatig “proeflessen” plaats voor nieuw aangemelde ruiters, zodat beoordeeld kan worden 

(eventueel in samenspraak met een fysiotherapeut) of voor deze persoon het paardrijden tot de 

mogelijkheden behoort.  

 

Het bestuur heeft dit jaar acht keer vergaderd. Daarnaast heeft het bestuur ook drie keer in klein comité 

vergaderd over de financiën. Tussentijds zijn ook nog vele ad hoc besprekingen gevoerd. Tenslotte is 

er ook diverse keren een “coördinatorenoverleg” geweest, waarbij afstemming plaats vond over de 

wekelijkse gang van zaken tussen instructie, vrijwilligers, Heliomare en het bestuur (zie verder). 
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Acties en evenementen 

• In het afgelopen jaar hebben wij Theo den Blanken na de zomer mogen verwelkomen als onze 

nieuwe penningmeester. Daardoor bestaat het bestuur in 2020 uit zes leden en functioneert bijna 

naar volle tevredenheid. Dit komt door de vacature die binnen het bestuur nog steeds open staat.  

 

• De overlegstructuur voldoet goed. Het voltallige bestuur komt acht keer per jaar bij elkaar. Er is een 

apart financieel bestuurlijk overleg. Hierbij zijn de voorzitter, penningmeester en secretaris 

aanwezig. Dit overleg heeft drie maal plaatsgevonden.  

Daarnaast is er een coördinatorenoverleg in het leven geroepen. Bij dit overleg is iemand van het 

bestuur aanwezig. Op deze wijze kunnen zaken van de werkvloer sneller afgehandeld worden. 

 

• Ook is er in klein comité regelmatig overleg over uitvoerende zaken met Heliomare.  

 

• Dit jaar is er intensief overleg geweest met het management van Heliomare over de continuïteit 

van onze samenwerking. Uiteindelijk is besloten om de succesvolle samenwerking ook de 

komende jaren de continueren. Onze afspraken zijn vastgelegd in concept contract dat nog steeds 

geformaliseerd moet worden.  

De samenwerking met Heliomare wordt ondersteund middels een projectplan/begroting door 

Jurrin Reckers van CityShapers. 

PAUL KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• De zittingstermijn van onze secretaris Nancy Vlek-Heijman is tijdelijk verlengd tot 1 september 

2021. Zij heeft aangegeven na 17 jaar te willen stopen met haar taak als secretaris. In 2021 zal Gien 

van den Enk de secretariaatstaken van Nancy Vlek-Heijman gaan overnemen. Daarmee zal het 

bestuur weer op volle sterkte zijn. 

 

• Per 1 maart is de vaste instructrice, Susan Snel, gestopt met haar werkzaamheden voor RSC De 

Schimmelkroft. Wij hebben dus helaas afscheid van haar moeten nemen.  

Het werven van een nieuwe instructeur verloopt uiterst moeizaam. De lessen zijn daarom 

overgenomen door de (gediplomeerd IG-instructeur en) eigenaar van RSC De Schimmelkroft Wim 

van Bergenhenegouwen.  

Als achtervang bij vakantie en ziekte fungeren Annelies Hillebrandt, Yvette van Os en Susan Snel. 

Het instructie team houdt zich door middel van bijscholing op de hoogte van de laatste 

ontwikkelingen. Wij zijn bijzonder tevreden over de kwaliteit van de instructie in het afgelopen jaar 

en hopen dat er snel een geschikte opvolger gevonden wordt.  

 

 

• De inzet van vrijwilligers is voor de continuïteit van SPG In het Zadel onmisbaar. Het bestuur hecht 

daarom veel waarde aan een goed contact met hen en ook aan de contacten tussen de vrijwilligers 

onderling. Tijdens de ochtend zijn er immers andere vrijwilligers aanwezig dan tijdens de middag, 

omdat het vrijwilligerswerk fysiek belastend is. Om de betrokkenheid van de vrijwilligers en relatie 

met hen te behouden (en daardoor misschien ook nieuwe vrijwilligers te interesseren) wordt er 

regelmatig een nieuwsbrief uitgegeven. Er zijn dit jaar drie nieuwsbrieven uitgegaan en diverse 

extra (corona) berichten.  ALMA KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• In 2020 zijn er .. nieuwsbrieven uitgegaan naar de ouders en een aantal berichten met betrekking 

tot de lessen. Deze nieuwsbrieven worden ook gepubliceerd op onze internetsite en opgehangen in 

de wachtruimte. ALMA KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• Het aantal vrijwilligers blijft een doorlopende grote zorg van het bestuur. Zonder vrijwilligers is het 

realiseren van het paardrijden volstrekt onmogelijk. De situatie was in 2020 op diverse momenten 

zelfs zeer nijpend. Er is op allerlei manieren gewerkt om hier een oplossing voor te vinden. 

Gelukkig waren er ook dit jaar een aantal erg goede maatschappelijke stagiaires. Inmiddels zijn er 

zelfs vier bestuursleden die zelf ook meelopen bij de lessen. 

 

• Om de werkzaamheden van de vrijwilligers beter te kunnen stroomlijnen, wordt gewerkt met 

vrijwilligerscoördinatoren. Zowel voor de ochtend (Margriet IJsseldijk), als voor de middag (Adry 

Hulst) en voor de namiddag (Patricia Hoffman) zijn hier kandidaten voor gevonden. Deze 
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coördinatie heeft ook dit jaar meer vorm gekregen en wordt door alle partijen nog steeds als een 

grote aanwinst ervaren.  

Wij bieden de coördinatoren aan om zich door middel van bijscholing op de hoogte van de laatste 

ontwikkelingen te houden. 

 

• In het kader van het kwaliteitsproject van de FPG heeft het bestuur in het verleden besloten om de 

vrijwilligers de cursus Deskundigheidsbevordering aan te bieden. Op dit moment wordt de cursus 

binnen de FPG herzien/gemoderniseerd. Zodra deze weer beschikbaar is en binnen de corona 

richtlijnen fysieke/klassikale cursussen mogelijk zijn, willen wij de vernieuwde cursus ook aan onze 

vrijwilligers weer aanbieden. 

 

• De klassikale cursus gebarentaal Heliomare is momenteel niet mogelijk, daarom stuurt Heliomare 

Onderwijs regelmatig cursus filmpjes. 15 vrijwilligers hebben zich hiervoor aangemeld. 

 

• Het bestuur van SPG In het Zadel vindt veiligheid voor de vrijwilligers heel belangrijk. Daarom 

hebben wij binnen de stichting een vertrouwenspersoon aangesteld die er is voor vrijwilligers. Het 

bestuur heeft gezocht naar een integere kandidaat die zowel bekend is met de ochtend- als de 

middagvrijwilligers. Wij hebben Els Koudijs (zelf vrijwilliger en oud bestuurslid bij de stichting) 

bereid gevonden om binnen SPG In het Zadel de taak van vertrouwenspersoon op zich te nemen. 

In 2020 is geen beroep gedaan op de vertrouwenspersoon. 

 

• Op 12 september 2018 hebben Patricia Hoffman en Els Koudijs namens SPG In het Zadel 

deelgenomen aan de stagemarkt bij het Kennemercollege in Beverwijk, georganiseerd door de 

school en de Vrijwilligerscentrale Beverwijk / Heemskerk. De verplichting aan scholen voor 

maatschappelijke stages is echter komen te vervallen en dat zal volgend jaar ongetwijfeld ook 

gevolgen hebben voor onze organisatie.  ALMA IS DIT GEWEEST JA/NEE? 

 

• Onze vrijwilligers waren ook dit jaar weer collectief verzekerd op de polis van de VNG zoals deze 

door de gemeente Heemskerk is afgesloten voor alle vrijwilligers binnen haar gemeente.  

 

• Om de administratieve organisatie beter te organiseren, bijvoorbeeld verzekeringstechnisch, is het 

afgelopen jaar gewerkt met een vrijwilligershandboek. Hierin worden alle benodigde zaken voor 

vrijwilligers bijgehouden. Ook is er een ongevallen registratie aanwezig.  

 

• Om onze waardering voor de vrijwilligers eens extra onder de aandacht te brengen, hebben al onze 

vrijwilligers dit jaar een Paasattentie ontvangen. Door het bestuur is aan iedereen een zakje met 

paaseieren overhandigd. ALMA KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• Gelukkig was het ook dit jaar financieel weer mogelijk om de vrijwilligers een attentie met Kerstmis 

te kunnen geven. Dit keer in de vorm van een kerstbrood en een persoonlijke brief. Met dank aan 

Bakker Meijer uit Heemskerk die als extra een pak kerstkoekjes had toegevoegd. Wij zijn bakker 

Meijer erg dankbaar voor deze aanvulling! ALMA/MARIJKE KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• Om onze werkwijze/organisatie te verbeteren hebben wij vlak voor de zomervakantie een enquête 

gehouden onder onze vrijwilligers. De resultaten/verbeterpunten zullen zo snel mogelijk 

doorgevoerd worden.  

 

• Van 16 maart tot 17 augustus zijn er geen lessen geweest voor onze ruiters. Omdat het belangrijk is 

om contact te houden met onze individuele ruiters en vrijwilligers hebben wij in mei een klein 

filmpje gemaakt over de manege in lockdown. 

 

• Om goed inzicht te kunnen krijgen in het opvolgen van alle corona maatregelen en aanwijzingen te 

kunnen geven is Nancy Vlek-Heijman namens het bestuur op 17 augustus in de middag en 24 

augustus in de ochtend tijdens de lessen aanwezig geweest. 

 

• Op 9 en 16 november is er les gegeven volgens een aangepast lesrooster. Op 23 november zijn de 

lessen (i.v.m. de corona besmetting van de instructeur) niet doorgegaan. Vanaf 30 november is er 
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weer volgens het reguliere lesrooster les gegeven.  

 

• Door de corona maatregelen hebben wij dit jaar helaas geen jaarlijks terugkerende evenementen 

zoals bijvoorbeeld de vrijwilligersdag, demonstratiedag, duindag of aangepaste wedstrijden 

kunnen organiseren.  

 

• In plaats van de duindag  is er op maandag 29 juni een aaimiddag voor onze ruiters georganiseerd. 

Hierbij konden de ruiters hun lievelingspony/-paard buiten aaien. Uiteraard allemaal volgens de 

geldende regels. 

De ruiters die niet konden komen hebben een foto van hun lievelingspony/-paard per mail 

ontvangen. 

 

• Met Sinterklaas hebben de kinderen een aangepaste “Pietenles” gehad. Niet alleen de ruiters, 

maar ook de paarden hadden daar dit jaar veel plezier in. Ook hebben de ruiters een  

“Pietendiploma” gekregen. Voor de vrijwilligers was er iets lekkers.  

 

• Er was dit jaar geen wachtlijst van kinderen en volwassenen die graag wilden komen rijden. 

Iedereen kon na een positief verlopen proefles geplaatst worden. 

 

• Onder leiding van Alma Tervoort is dit jaar de werkgroep “Uitbreiding ruiters/werkgroep 

lesmogelijkheden” opgestart. De werkgroep zal de ideeën, behoeften en aanvragen inventariseren 

en kijken naar de randvoorwaarden om e.e.a. te realiseren. Uitgangspunt is dat de activiteiten 

laagdrempelig uitvoerbaar zijn. ALMA WIL JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• De veelheid aan aangepast materiaal dat in ons bezit is, vergt ook het nodige onderhoud. Het 

eenjarige onderhoud van het harnachement door het bestuur bleek echter niet voldoende. De 

ochtendvrijwilligers hebben daarom tijdens een studiedag van Heliomare gezamenlijk al het 

harnachement gepoetst. MARIJKE WIL JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• Ook dit jaar is er voor de twee liftinstallaties nauwkeurig een liftdossier bijgehouden. De liften 

hebben hun jaarlijkse onderhoudsbeurt gehad, zijn goedgekeurd en hebben een 

goedkeuringscertificaat van het Liftinstituut gekregen. MARIJKE KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• Besloten is om (met het oog op toekomstige ontwikkelingen) het rijtuig voorlopig nog aan te 

behouden en zo goed mogelijk te onderhouden.  

 

• Dit jaar hebben de in gang gezette veranderingen voor de FPG steeds meer vorm gekregen. Wij 

ervaren dit als zeer positief.  Er waren diverse vergaderingen waar onze penningmeester Alma 

Tervoort  (digitaal) bij aanwezig is geweest. Zij is ook bestuurslid Ledencontact bij de FPG. Het 

speerpunt is regionaal contact tussen de diverse maneges. Daarnaast is kennis een speerpunt van 

de FPG. ALMA KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• Dit jaar hoeft er i.v.m. corona geen contributie betaald te worden voor het lidmaatschap FPG. 

 

• Het PWN heeft ons opnieuw de mogelijkheid geboden om gebruik te maken van de wandelroutes 

in de Overbossen. Voor instructeurs, ruiters, vrijwilligers en niet in de laatste plaats de paarden en 

pony’s, zijn deze “buitenritjes” een welkome afwisseling van de lessen. 

Ook hebben wij weer een vergunning gekregen om met paard en wagen in het duin te rijden. Grote 

dank aan PWN die dit voor onze ruiters mogelijk maakt. 

 

• Onze eigen internetsite www.inhetzadel.nl is operationeel. Ook van het eigen e-mail adres 

(info@inhetzadel.nl) wordt veel gebruik gemaakt. Daarnaast worden regelmatig berichtjes 

geplaatst op onze eigen Facebookpagina.  

 

• Er heeft begin september een artikel over de start van ons nieuwe seizoen gestaan in de 

Beverwijker/Heemskerker. 

 

mailto:info@inhetzadel.nl
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• Er heeft een artikel over onze stichting  in het “Klein Hoefblad” gestaan. 

 

• Naast de vrijwilligers blijven ook de financiën een terugkerend probleem en het is een uitdaging 

hier inventief mee om te gaan.  

 

• Tijdens de eerste lockdown in maart hebben wij ruiters/ouders gevraagd het lesgeld ondanks alle 

onzekerheden gewoon door te betalen. Daarbij hebben wij de belofte gedaan dat als de financiën 

het zouden toelaten, wij dit in januari 2021 financieel zouden compenseren. Daarnaast hebben de 

ruiters die het eerste halfjaar volledig betaald hebben, het tweede halfjaar een korting van 15% 

gekregen. 

 

Wij zijn heel blij dat vrijwel iedereen daar gehoor aan heeft gegeven. Daarnaast zijn wij er als 

bestuur best trots op dat het ons in deze moeilijke tijd toch gelukt is om voldoende fondsen te 

werven en de stichting financieel gezond te houden.  

Iedereen die het eerste halfjaar volledig doorbetaald heeft, krijgt in januari 2021 een 

loyaliteitskorting op het lesgeld krijgt. Voor de junioren is dit € 120 en voor de senioren is dit € 160. 

 

• Helaas komen wij niet in aanmerking voor de Taso-regeling (bij 20% inkomstenderving). Ook niet 

voor de Gemeentelijke compensatie huursom. Deze regeling geldt alleen voor als wij een 

gemeentelijke sportaccommodatie huren. Omdat wij elders huren is deze regeling voor ons niet 

van toepassing.  

 

• De subsidie situatie blijft nijpend. Veel gemeentes geven aan dat men de subsidies wederom zal 

herzien of dat deze niet zullen worden geïndexeerd.  

Wij kunnen voor het uitoefenen van onze activiteiten geen gebruik maken van een door de 

gemeente gesubsidieerde accommodatie zoals bijvoorbeeld een gymzaal. Wij huren de 

accommodatie, paarden en instructie in bij Ruitersportcentrum “De Schimmelkroft”. En hoewel wij 

een naar onze mening zeer concurrerend tarief voor de paardrijlessen bedongen hebben, blijft het 

feit dat wij te maken hebben met een kostenpost die ieder jaar (ongesubsidieerd) marktconform 

stijgt.  

Gezien de teruglopende inkomsten van derden en de marktconforme verhogingen van onze 

kostenposten, zou een verdere verlaging van de gemeentelijke subsidies voor onze organisatie 

desastreus zijn. Wij vragen hier bij de diverse subsidie gevende gemeentes regelmatig aandacht 

voor. 

 

• Vanuit de gemeente Heemskerk zijn dit jaar diverse digitale bijeenkomsten geweest om te 

brainstormen over ambities en actiepunten om sport te stimuleren en te komen tot een 

Sportakkoord. De penningmeester en voorzitter zijn hierbij aanwezig geweest. ALMA/PAUL KUN 

JIJ DIT CONTROLEREN 

 

• Het blijft nog steeds moeilijk om de lopende exploitatiekosten te financieren. De diverse 

instellingen zijn vaak wel bereid om projecten te financieren, maar een bedrag schenken om 

eenvoudigweg het paardrijden mogelijk te maken wordt eigenlijk altijd afgewezen. Om de lessen 

voor onze ruiters betaalbaar te houden, moeten wij juist daarom een steeds dringender beroep 

doen op een bijdrage van de diverse overheidsinstanties.  

 

• Mede door de recessie van de afgelopen jaren is het aantal donateurs en sponsors vrijwel nihil 

geworden. Ook bedrijfssponsoring bleek door de economische crisis een onhaalbare zaak. Deze 

ontwikkelingen baren ons ernstig zorgen en het bestuur is bezig een nieuw plan van aanpak op te 

zetten.  

 

• Als netwerkactiviteit hebben de voorzitter en penningmeester van het bestuur  

ALMA/PAUL VOLGENS MIJ IS ER NIETS GEWEEST. 
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• Donateurs: 

- De firma Denneman heeft toegezegd 5 jaar lang € 300 euro te doneren. In 2020 hebben wij de 

laatste donatie mogen ontvangen.  

- Stichting Nijhoff mens en dier € 5.000 

- Diakonie Protestantse Gemeente Heemskerk € 50 

- C. Nelis bouw en ontwikkeling B.V. Heemskerk € 750 

- RIE-advies.com € 500 

- Brantjes Makelaars € 50 

- Ingenieurs- en Adviesbureau De Wilde B.V. € 25  

- Diverse particuliere donateurs. 

• Wij mochten dit jaar meedoen aan de volgende acties: 

- Deen Sponsor Actie € 1.250 

- Rabo Club Support € 2.500 

- Collecte Fonds Gehandicaptensport en inhaalcollecte via Handicap.NL € 555 

- De grote droomloterij van Fonds Gehandicaptensport € ……. 

- Kerstboombestellenonline.nl. € ……….. 

 

 

THEO KUN JIJ BOVENSTAANDE CONTROLEREN?  

• In de week van 1 t/m 7 april 2020 hebben wij deelgenomen aan de collecte voor het Fonds 

Gehandicaptensport en mochten wij in het najaar deelnemen aan de inhaalcollecte via Handicap.nl. 

Dank aan de 2 vrijwilligers die ons hierbij hebben geholpen. ALMA KUN JIJ DIT CONTROLEREN 

 

 

 

Tot slot 

Inmiddels zijn wij 2021 ingegaan met een nieuwe lockdown. Dit betekent weer een groot aantal 

onzekerheden. Ondanks de vele uitdagingen op het gebied van ruiteraantallen, vrijwilligers en 

financiën hopen wij ook in 2021 met het voltallige bestuur, samen met alle ruiters/amazones, 

vrijwilligers en instructie, op dezelfde succesvolle wijze verder te kunnen gaan.  


